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 Notulen 

Soort vergadering: MR vergadering  
Datum: 21-09-2023 
 

Afwezig:  
Verslag gemaakt door: Myrthe 
 

Agendapunt Inhoudelijke bespreking Actiepunt 
voor 

 

1. Opening.  

 

 
2. Ingekomen post  

 

 
3. Verslag vorige MR 
vergadering  

 

4.   Vooruitblik/ terugblik 
GMR  

 
 

 
 
5.   Mededelingen 
directie/team + personele 
zaken  

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

Vergadering start om 19.00 
uur. Warm welkom aan de aanwezige ouders. Welkom terug 

Bas!  
 
 

Er is geen ingekomen post. 
 
 
 
 

Geen opmerkingen. 
 
 
 
 

GMR zoekt nog een ruimte om te kunnen vergaderen. Verder 
geen bijzonderheden. Eerste GMR dit schooljaar moet nog 

plaatsvinden.  
 
 
 

Michelle is op 25 augustus bevallen van een dochter, namens 
de MR: Gefeliciteerd!  

 
Saskia is zwanger, zij zal later in het schooljaar met verlof 

gaan. Namens de MR gefeliciteerd! 
 

Els Bottelier gaat in december met pensioen. Zij is nu 
werkzaam bij de Schakelklas op school.  

  
Vanwege de groei bij de kleuters hebben we het voornemen 
een 4e kleutergroep te starten, het liefst dit schooljaar nog. 
Echter is er een personeelstekort, dus voorzien we hierin al 

wel moeilijkheden. 
 

We hebben een Subsidie LEF (vanuit SKPO) voor ‘wijkfunctie’ 
aangevraagd en ontvangen: Nieuwkomers met peuters en 

 
Laury kijkt 
even naar de 
maillijst wie 
de agenda 
ontvangt. 
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6.  Update verbouwing  

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

7. Speerpunten De Schakel 
2023/2024/ 
meerjarenplan/ 
studiedagen (20:00) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
8. Rondvraag (20.15) 
  
 
 
 
 

kinderen (NT2)zullen hier een plek in school krijgen voor 
bijvoorbeeld ontmoeting en als informatiepunt. De hal zal 

hiervoor nieuw meubilair krijgen met een knusse plek om een 
fijne sfeer en tegelijkertijd werkplek te creëren.  ASML 

subsidie rondom buitenlandse nieuwkomers aangevraagd. 
Hierover later meer.  

 
 
Dinsdag 26 september is de eerste oplevering. Hierbij zullen 
echter nog veel punten besproken gaan worden. De puntjes 

moeten nog op de i gezet worden.  
Er komt een feestelijke opening wanneer het echt helemaal 

klaar is.  
Er loopt een subsidie aanvraag rondom duurzaamheid: Peter 

vertelt over de wens van meer groen op het plein wat 
bijvoorbeeld van deze subsidie kan worden bekostigd. Ook 

wordt er gekeken naar afval scheiden op de Schakel.   
 
 

Peter en Laury lichten het jaarplan toe. Hier staan de 
speerpunten/doelstellingen in waar wij op school aan willen 

werken het komend schooljaar.  
 

Aantal puntjes uitgelicht hieruit op een rijtje:   
- Overstap van CITO naar DIA 

Peter toont de resultaten van de eerste DIAtoetsen die als 
nulmeting is afgenomen. Schoolbreed laten we een mooie 

prestatie zien (groei). Aan de hand van deze nulmeting 
richten we ons onderwijs in. Bij de rapportgesprekken zal er  

extra uitleg uitgaan naar deze resultaten. 
 

- FOCUS PO (ander leerlingvolgsysteem om 
doelstellingen van de vakgebieden te observeren en 
registreren van ontwikkelingen van leerlingen om 
groei in kaart te brengen) 
 

- Leerlingenraad invoeren. 
 

- Oriëntatie lesaanbod Engels.  
(Visie van onze school onderzoeken ‘wanneer starten 
Engels’ onderzoeken wat er nu aangeboden wordt in 
de lagere groepen)  
 

- Duurzaamheid staat in de vroege kinderschoenen. 
We zullen hier later in het schooljaar op terug komen 

hoe we hier een plan op gaan maken. 
 

 
 

Wij Eindhoven: De samenwerking met school bestaat nog 
steeds, maar geen vaste inloop meer. Werkdruk, personeel 

en dat ouders niet veel inliepen hebben voor deze keuze 
gezorgd.  
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    9.Sluiting (20.30) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Er is al een aantal jaren geen algemene ouderavond: Door 
Corona zijn de kennismakingen in de klas 1 op 1 met de 
ouders en kinderen hiervoor in de plaats gekomen. Voor 

nieuwe ouders vooral; algemene informatie wordt gemist. 
Kennismakingsgesprekken hebben een persoonlijke insteek, 

dat is zeker waardevol maar even het plaatje voorstellen 
MR,OR en Wij Eindhoven is dan weggevallen.  

 
Stukje over de MR (voorstellen) is erbij ingeschoten. Eerste 

Schakelaar is al geweest. In Parro kan een los bericht gedeeld 
worden met alle ouders over de MR. Dit wordt wellicht ook 

beter gelezen.  
 

Er worden meningen gedeeld over de ‘prestatiedruk’ die er 
tegenwoordig zou zijn bij kinderen. Waar komt dit vandaan, is 
dit cultureel onderbouwt bijvoorbeeld en hoe ervaren we dit 

op school. 
 

MR etentje gepland: 3 november bij Gusto 040 
 
 
 
 

Planning MR schooljaar 23-24: 
- 21-9  

- 23 -11 (agenda punten meenemen, sustainable 
goals)  

- 8-2 (jaarplan tussenevaluatie) 
- 21-3 

- 30-5 (jaarplan eindevaluatie) 
We starten de vergaderingen om 19.00 uur. 

  
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Wie gaat dit 
stukje 
schrijven?  
 
 
 
 
 
 
 
Laury 
reserveert.  
 
 
 
Myrthe vraagt 
John de data 
in de Parro 
kalender te 
zetten) 
 
Iedereen 
denkt na over 
agendapunten 
en inbreng 
voor de 
volgende 
vergaderingen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 


